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PROCES  VERBAL 
 

Sedinta a fost convocata de primarul comunei Tia Mare ,d/l Gulie Virgil,prin dispozitia nr.141 /21 
03 2024, cu participarea fizica a consilierilor locali. S-a desfasurat a 62 -a sedinta din cel de-al 8-

lea mandat al Consiliului Local Tia Mare. 
Din consultarea condicii de prezenta,rezulta ca din cei 13 consilieri in functie sunt prezenti toti, 

fiind intrunit cvorumul necesar prevazut de lege pentru adoptarea proiectelor  de hotarare  de pe  
pe ordinea de zi a  sedintei.Apoi, secretarul Consiliului local  da citire procesului verbal incheiat 

in sedinta anterioara a Consiliului local si nefiind obiectii, se supune la vot si se aproba. 

Totodata, secretarul general,Mioara Zegheanu pune in vedere tuturor consilierilor locali ca au 

obligatia sa se abtina de la vot daca constata ca sunt in conflict de interese cu ordinea de zi a 

sedintei. 

Preia lucrarile sedintei  Nicolaescu Felix  , presedintele de sedinta; prezinta ordinea de zi apoi 

supune la vot ordinea de zi care se aproba cu votul tuturor consilierilor;din partea compartimentelor 

functionale participa la sedinta: inspector assitenta sociala, Dabuleanu Elena. 

Punctul nr.1 – proiect de hotarare initiat de primarul comunei, proiectul de hotărâre referitor la 

proiectul de hotarare referitor la aprobarea Raportului privind activitatea asistentilor personali ai 

persoanelor cu handicap grav pe semestrul II 2023 : primarul da citire proiectului de hotarare; 

secretarul Consiliului local prezinta raportul de specialitate: astfel, la nivelul comunei Tia Mare, 

in semestrul II 2023   un număr de 53  persoane cu handicap grav au angajat asistent personal la 

Primaria Tia Mare ( din care I1 minor si diferenta personae adulte)  și un număr de 42 persoane cu 

handicap grav beneficiază de indemnizație de însoțitor ( dintre care 3 minori si 38 adulti) ; tot 

secretarul menționează  : secretarul mentionează faptul că au mai fost depuse cereri de angajare 
iar numărul asistenților precum și al indemnizațiilor aflate în plată variază, asta pe de o parte 

decesului persoanelor cu handicap care se află în situația de a avea angajat asistent personal,pe de 
altă parte modificării încadrării în grad de handicap; pe cale de consecință, la data întocmirii 

proiectului de hotărâre, se află în plată  57 de asistenți personali și 46  indemnizații de însoțitor; 
numarul beneficiarilor Legii nr.448 este in crestere continua ; pe de alta parte, cu regularitate 

inceteaza sau intra in plata asistenti personali sau indemnizatii de insotitor ;  au loc apoi discuții:  
primarul – conform legii, avem obligația să le asigurăm continuitatea dacă un asistent personal 

depune cerere pentru concediu de odihnă; neavand posibilitatea de a angaja alte personae , li se 
acorda, pe perioada concediilor o indemnizatie de insotitor ; Dan Oprița : sunt cazuri foarte grave 

care nu au posibilitatea de a merge cu persoana bolnavă la comisia de expertiză; primarul: așa 
este,din păcate dar si daca vin cu certificate de incadrare in grad de handicap grav cu asistent 

personal avem obligatia sa angajam acest asistent personal; anul trecut, mentioneaza primarul, 
salariile asistentilor au fost platite cu prioritate; la fel si banii pe concediu si voucherele de vacanta;  

anul acesta, numarul fiind mult mai mare, nu avem acoperire tot anul pentru plata acestor drepturi, 
cu atat mai mult cu cat numarul variaza de la o luna la alta; Vom face tot posibilul sa asiguram 

plata drepturilor cuvenite atat pentru asistentii personali cat si indemnizatiile de insotitor. 

Nemaifiind alte discuții, președintele de ședință supune la vot proiectul de hotărâre și acesta este 

aprobat cu votul tuturor consilierilor. Punctul nr. 2 - proiectul de hotarare initiat de primarul 

comunei,cu privire la desemnarea a doi consilieri locali care sa faca parte din comisia de evaluare 



a secretarului general:primarul prezinta proiectul de hotarare;  sunt propusi ; dl Raducea Catalin si 
Veselin Ionel; secretarul Consiliului local precizeaza- cf.Codului administrativ , evaluarea 

secretarului general al unitatii admnistrativ-teritoriale se face de o comisie de evaluare,numita prin 
dispozitia primarului,din care face parte -primarul comunei si 2 consilieri locali,desemnati de catre 

Consiliul local,prin hotarare; se supune la vot proiectul de hotarare si acesta este aprobat cu votul 
tuturor consilierilor. Punctul nr.3 pe prdinea de zi – proiectul de hotarare initiat de primarul 

comunei pentru aprobarea cotizatiei Comunei Tia Mare pentru anul 2024 la ADI OLT ECO ; 
primarul prezinta proiectul de hotarare ; din raportul compartimentului de specialitate rezulta ca 

,pentru anul 2024 cotizatia cuvenita ca membru asociat este in suma de 3101 lei, iar pe trimestre 
sunt esalonate in suma de 775,25 lei ( pentru 4 trimestre) ; discutii – primarul – suntem membrii 

in aceasta asociatie si avem obligatii de plata ; ca vrem ca nu vrem cotizatiile trebuie platite; au 
fost bugetate in bugetul anului 2024; nemaifiind alte discutii, proiectul de hotarare este supus la 

vot si aprobat, cu votul tuturor consilierilor. Punctul nr.4 – proiectul de hotarare pentru aprobarea 

cotizatiei Comunei Tia mare la ADI Oltul; primarul,in calitate de initiator prezinta proiectul de 

hotarare; cf.adresei transmise de ADI Oltul, cotizatia pe trimester aprobata in sedinta AGA a 

Asociatiei este in suma totala de 5601,35 lei iar esalonat pe trimestre = 1400,34 lei; primarul 

precizeaza: intrucat nu avem inca functionala alimentarea cu apa anul trecut nu am platit dar anul 

acesta speram sa se finalizeze lucrarile si suma cuvenita ca si cotizatie a fost bugetata in bugetul 

local pe anul 2024; nemaifiind alte discutii, proiectul de hotarare este supus la vot de catre 

presedintele de sedinta si se aproba cu votul tuturor consilierilor. Urmatorul punct – proiectul de 

hotarare initiat de primarul comunei Tia Mare cu privier la aprobarea bugetului activitatii finantate 

integral sau partial din venituri propria – sursa E a Scolii Gimnaziale cu clasele I-VIII Leonida 

Marineanu, Comuna Tia Mare, judetul Olt ; primarul prezinta proiectul de hotarare ; AJPIS Olt 

ne-a solicitat verificarea hotararilor emise cf.art.71 din Legea nr.273/2006 , respectiv- daca , la 

nivelul comunei avem institutii de invatamant care realizeaza activitati finantate integral sau partial 

din venituri proprii; primarul mentioneaza ca Scoala Tia Mare detine un teren pentru care primeste 

arenda de la o persoana fizica; exista contract de arenda inregistrat la primarie; terenul este al Scolii 
in proprietate ; pana acum nu au fost adoptate hotarari de catre Consiliul local Tia Mare; veniturile 

din arenda sunt in bugetul scolii; in acest sens, Scoala Tia ne-a comunicat adresa insotita de anexe-
bugetul sursei E ce se impune a fi aprobat de catre Consiliul local; nemaifiind alte discutii, 

proiectul de hotarare este supus la vot de catre presedintele de sedinta si se aproba cu votul tuturor 
consilierilor prezenti.Urmatorul punct aflat pe ordinea de zi- proiectul de hotarare initiat de 

primarul comunei, cu privier la aprobarea Planului annual de actiune privind serviciile sociale 
administrate si/ sau finantate din bugetul local al Comunei Tia Mare ; primarul comunei prezinta 

proiectul de hotarare; din raportul intocmit de compartimentul de specialitate reies urmatoarele: 
astfel, in conformitate cu prevederile  Ordinului nr.1086 / 2018 privind aprobarea modelului – 

cadru al Planului annual de actiune privind serviciile sociale administrate si finantate din bugetul 
consiliului judetean / consiliului local / consiliului general al municipiului Bucuresti - Planul anual 

de actiune  se elaboreaza in conformitate cu strategia de dezvoltare a serviciilor sociale proprii 
,precum si cu cea a judetului de care apartine unitatea administrativ-teritoriala si cuprinde date 

detaliate privind numarul si categoriile de beneficiari, serviciile sociale existente, serviciile sociale 
propuse pentru a fi infiintate,programul de contractare si programul de subventionare a serviciilor 

din fonduri publice, derulate cu respectarea legislatiei in domeniul ajutorului de stat, bugetul 

estimat si sursele de finantare.Planul anual de actiune cuprinde masuri specifice de imbunatatire a 

sistemului de asistenta sociala, date detaliate privind numarul si categoriile de beneficiari, 

serviciile sociale existente, serviciile sociale propuse a fi infiintate,programul de subventionare, 



bugetul estimat si sursele de finantare, propuneri elaborate de serviciul de asistenta sociala 
reprezentand transpunerea in obiective a tuturor factorilor analizati in procesul de realizare si 

dezvoltare a unui sistem de asistenta sociala coerent nevoilor locale ale Comunei Tia Mare.La 
nivelul Primariei Tia Mare sunt acordate urmatoarele beneficii sociale: venit minim de incluziune 

(ajutoare sociale), indemnizatia pentru persoanele cu handicap grav, asigurarea posturilor de 
asistent personal al persoanelor cu handicap grav,masuri pentru protectia copilului, ajutoare de 

urgenta ,alocatiile pentru sustinerea familiei, ajutorul pentru incalzirea locuintei, acordarea de 
tichete sociale pentru gradinita ; la nivelul Primariei activitatea de asistenta si protectie sociala  se 

realizeaza prin compartimentul de asistenta sociala, stare civila ; nemaifiind alte 
discutii,presedintele de sedinta supune la vot proiectul de hotarare care este aprobat cu votul tuturor 

consilierilor. Urmatorul punct - proiectul de hotarare initiat de primarul comunei ref.la aprobarea 
Protocolului de colaborare dintre UAT Comuna Tia mare si Serviciul public de Administrarea 

Domeniului public si privat al Orasului Corabia, Serviciul de gestionare a Cainilor fara Stapan 

Corabia ; primarul prezinta proiectul de hotarare; viceprimarul comunei face urmatoarele precizari: 

legislatia prevede ca suntem obligati sa gestionam situatia cainilor fara stapan fie prin infiintarea 

unor servicii specializate in conditiile prevazute de lege fie putem incheia cu alte UAT-uri 

protocoale de colaborare ; intrucat nu avem resursele materiale si nici umane pentru a infiinta un 

serviciu specializat in aceasta problema ne-am orientat catre incheierea unor protocoale de 

colaborare ; cel mai aproape de noi, este Orasul Corabia care are un asemenea serviciu specializat 

; acest serviciu ne poate asigura capturarea  cainilor , la solicitarea noastra. Scopul este inlaturarea 

unui pericol imminent la care pot fi supusi cetatenii din cauza numarului mare de caini fara stapan 

aflati pe domeniul public al comunei. discutii: primarul – la nivel local, nu putem infiinta un 

serviciu specializat in conformitate cu cerintele legale pentru a gestiona situatia cainilor fara 

stapan; de aceea o solutie ar fi incheierea unei colaborari ; Stoian Florin- idea este de prevenire , 

de aparare a cetatenilor ; primarul  - da, asa este; costurile pentru un caine se ridica la aproximativ 

15 milioane ( capturare, ingrijire etc) ; se va plati catre Serviciul specializat din Corabia doar daca 

ii vom solicita ; nemaifiind alte discutii, proiectul de hotarare este supus la vot si aprobat cu votul 
tuturor consilierilor. la ultimul punct – discutii: Florin Stoian – aduce in discutie situatia 

comerciantilor care circula pe drumul judetean pentru vanzarea de produse textile; fac mare 
galagie; primarul – da, asa este mai ales ca circula la ore nepotrivite, striga destul de tare pe sosea; 

au fost informati cei de la postul de politie ;  
Ordinea de zi fiind epuizata, presedintele de sedinta declara lucrarile inchise. 

Drept pentru care am incheiat prezentul process verbal. 
 

     Presedinte de sedinta, 
     Felix NICOLAESCU  

                                                                                                   Secretar general, 
                                                                                                 Mioara Zegheanu  

 
 

 
 


